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PROTOK6T NR s/20r7
Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ

RADY MIASTA WIOCIAWEK

Prowadzqcy posiedzenie; radny J6zef Mazierski - Przewodniczqcy Komisji.

Data imiejsce obrad:06 czerwca 2O!7 r., Urzqd Miasta Wloclawek, Zielony Rynek 11/13

Sala nr 302

Proponowany porzqdek obrad:

1. Sprawy organ izacyjne:
a) otwarcie obrad,
b) stwierdzenie quorum,
c) przyjqcie protokolu nr 4 z dnia 23-05-2017r.
d) zmiany do porzqdku obrad.

2. Analiza realizacji budietu w oparciu o przedto2one przez Prezydenta Miasta
Wioclawek Sprawozdanie z wykonania budietu miasta Wtoclawek za 2016 rok,
Informacjq o ksztaltowaniu siq Wieloletniej Prognozy Finansowej za 2015 rok oraz
Informacjq o stanie mienia Miasta Wloclawek za 2016 rok.

3. Zapoznanie siq z Uchwalq Nr L6/S/2O77 Regionalnej lzby Obrachunkowej w
Bydgoszczy - Zesp6l we Wloclawku z dnia 27 kwietnia 2017 roku.

4. Rozpatrzenie oraz zaopiniowanie Sprawozdania Finansowego miasta Wloclawek za

zutb roK.

5. Wypracowanie przez KomisjQ Rewizyjnq opinii o wykonaniu budietu miasta
Wloclawek za 2016 rok wraz z wnioskiem w sprawie absolutorium dla Prezydenta
Miasta z wykonania bud2etu miasta Wtoctawek za 2016 rok.

6. Powolanie zespolu kontrolnego Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli w
zakresie nadzoru wla6cicielskiego Prezydenta Miasta Wtoctawek nad dzialalno5ciq
sp6tek prawa handlowego za rok 2016.

7. Sprawy bie2qce iwolne wnioski.



Ad. 1

Sprawy organizacyjno-porzqdkowe.
W posiedzeniu, kt6remu przewodniczyl radnv J6zef Mazierski Przewodniczacv Komisii
Rewizvinei udzial wziqli czlonkowie Komisji oraz go5cie wg. listy obecno3ci stanowiEcej
zat4cznik do niniejszego protokoiu. O godzinie 13:00 Przewodniczqcy Komisji otworzyt
obrady, po powitaniu czlonk6w Komisji igo6ci poinformowal, i2 zgodnie z listq obecno6ci w
posiedzeniu uczestniczy 5 czlonk6w Komisji, co wobec sktadu wynoszQcego 8 os6b stanowi
quorum ipozwala na podejmowanie prawomocnych decyzj,.
Przewodniczqcy poinformowal, ii w Biurze Rady Miasta znajdowal sig do wglqdu protok6l Nr
4 z dnia 23 maja 2QI7 roku, z kt6rym czlonkowie mogli siq zapoznai i wnie6i swoje uwagi.
Wobec braku uwag ze strony czlonk6w Komisji protok6l zostal przyjqty w drodze
przeprowadzonego giosowania. Za jego przyjqciem radni opowiedzieli siq jednomy6lnie.
Nastepnie Przewodniczqcy Komisji przedstawit projekt porzqdku obrad, do kt6rego nie
wniesiono zmian iuwag, w zwiqzku z tym zaproponowany porzEdek obrad zostal uznany za

obowiqzujqcy.

Ad.2
Analiza realizacji budietu w oparciu o przedloione przez Prezydenta Miasta Wloclawek
Sprawozdanie z wykonania budietu miasta Wloclawek za 2015 rok, Informacjq o
ksztattowaniu siq Wieloletniej Prognozy Finansowej za 2016 rok oraz Informacje o stanie
mienia Miasta Wloctawek za 2016 rok,
Wprowadzenia do tematu dokonata Skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska. kt6ra
przypomniala najwa2niejsze elementy z wykonania budietu informujqc, ii rok 2016
zamkniQto nadwyikq budietowq w kwocie 17 mln., oraz nadwyikq operacyjnq w wysokodci
60 mln. Zadfu2enie na 31.12.2016 zostalo zmniejszone iwynioslo 268.113.480 zl. Dochody
og6iem wykonano w 98 %, w tym dochody bieiqce 99%. Wydatki og6iem wykonano w 92o/o,

w tym wydatki bie|4ce 94%. W 2015 roku uzyskano mniej dochod6w bud2etowych na

skutek: przyjQcia Uchwatq Rady Miasta stawek podatkowych niiszych, nii 96rne stawki
dopuszczalne przez Ministra Finans6w - 8.260 tys. zl., wprowadzenia ulg i zwolnieri Uchwalq
Rady Miasta, skutkujqcych niiszymi wplywami o 4.443 tys. zl. Wystqpujace okresowe
nadwy2ki Srodk6w na rachunku bankowym deponowane byly w bankach na lokatach
negocjowanych, a dochody z tego tytulu za 2016 rok wyniosly ok. 500 tys. zt Zachowane
zostafy wszystkie wskainiki wynikajqce z ustawy o Finansach Publicznych, natoione na

samorz4dy w zwiqzku z wieloletniq prognozE finansowq.
Po zakoficzonej wypowiedzi przez Skarbnika Miasta Paniq Janinq Radzikowskq,
Przewodniczqcy Komisji radny J6zef Mazierski otworzyf dyskusjq na temat om6wionego
punktu obrad.

W dvskusii udziai wzieli:

Radnv Jacek Bulawa zapytal, jaki procent stanowi wykonanie wydatk6w maiqtkowych i

bieiqcych w stosunku do podjetych zatoieri.
Skarbnik Miasta odpowiedziala, ie wydatki majqtkowe zostaly wykonane w 78%, analizujac
poprzednie lata to wykonanie ksztaltuje siq na podobnym poziomie, natomiast wydatki
bieiqce wykonano w 94%. Na wydatki bieiqce przeznaczone sa rezerwy w tym rezerwa



celowa zaplanowana obligatoryjnie na zdania z zakresu zarzEdzania kryzysowego, kt6ra nie
zostala uruchomiona, poniewai nie wystqpila taka konieczno6i.
Wobec braku innych zgloszeri do dyskusji ze strony radnych, Przewodniczqcy Komisji

Rewizyjnej przeszedi do realizacji kolejnego punktu obrad.

Ad.3
Zapoznanie siq z Uchwalq Nr 161512O17 Regionalnej lzby Obrachunkowej w Bydgoszczy -
Zesp6l we Wloclawku z dnia 27 kwietnia 2017 roku.
Przewodniczacv Komisii Rewizvinei radnv J6zef Mazierski poinformowal, ie wraz z

zawiadomieniem o terminie obrad radni otrzymali celem zapoznania siq, kserokopiq Uchwaly
Nr t6/S/2O77 Skladu Orzekajqcego Nr 7 Regionalnej lzby Obrachunkowej w Bydgoszczy z

dnia 27 kwietnia 2017 roku w sprawie wyra2enia opinii o przedtoionym sprawozdaniu z

wykonania bud2etu miasta Wtoclawek za 2016 rok wraz z informacjq o stanie mienia miasta.
W zwiqzku z tym Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej skierowaf do radnych zapytanie czy

wszyscy radni zapoznali siq z opiniq oraz czy ma ja odczytai. Wobec deklaracji ze strony
radnych o zapoznaniu siq z tre6ciq opinii oraz braku potrzeby jej odczytywania
Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej stwierdzil, i2 w zwiqzku z tym zostanE przez niego
odczvtane opinie komisji stafych Rady Miasta, wypracowane w przedmiotowej sprawie.
Nastepnie Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej odczytal skierowane do Komisji opinie w
sprawie Sprawozdania z wykonania bud2etu Miasta Wtoclawek za 2015 rok wypracowane
przez: Komisjq ds Rewitalizacji, KomisjQ Zdrowia, Rodziny i Opieki Spofecznej, Komisjq
Budietu, Rozwoju iPromocji Miasta, Komisjq Edukacji, Komisje Kultury i Sportu, Komisjq
Porzqdku Prawnego iPublicznego oraz Komisjq Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska
Rady Miasta Wtoclawek.
Wobec braku dyskusji oraz pyta6 ze strony czionk6w Komisji Przewodniczqcy Komis.ji

Rewizyjnej przeszedf do realizacji kolejnego punktu porzqdku obrad.

Uchwala Nr 16/3/2077 RIO z dnia 27 kwietnia 2017 roku oraz opinie Komisji stalych Rady

Miasta stanowia zatqcznik do protokolu.

Ad.4
Rozpatrzenie oraz zaopiniowanie Sprawozdania Finansoweto miasta Wloclawek za zoLG
rok,
Wprowadzenia do zagadnienia dokonala Skarbnik Miasta Pani Janina Radzikowska,

informujqc, ii sprawozdanie finansowe za rok 2016 obejmuje: bilans z wykonania budietu
miasta Wloctawek, lqczny bilans jednostki bud2etowej, lqczny rachunek zysk6w i strat
jednostki bud2etowej, lqczne zestawienie zmian w funduszu jednostki budietowej.
Sprawozdanie finansowe obrazuje faktyczny stan (rodk6w, stan zadluienia oraz stan
naleinoici przypisanych na koniec roku 2015.
Po zakoiczonej wypowiedzi Skarbnika Miasta, Przewodniczecy Komisji Rewizyjnej otworzyl
dyskusje.

Radnv Jacek Bulawa zapwal o koszty dzialalnolci operacyjnej, kt6re wzrosly w stosunku do
roku poprzedniego o ok. 50 mln.



Pani Skarbnik poinformowala, 2e przenalizuje iprzygotuje odpowiedi Panu radnemu, bo w
chwili obecnej nie jest w stanie odpowiedziet na pytanie.

Wobec braku innych zgloszeh oraz pyta6 do dyskus.ji ze strony cztonk6w Komisji na ww.
temat Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej poddal pod glosowanie zaopiniowanie
Sprawozdania Finansowego miasta Wloclawek za 2016 rok.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 5 czlonk6w Komisji za wydaniem
pozytywnej opinii w przedmiotowej sprawie opowiedzial siq 1 czlonek Komisji przy braku
glos6w przeciwnych oraz 4 glosach wstrzymujqcych siq.

Opinia Komisji o sprawozdaniu stanowi zafEcznik do protokotu.

Ad.5
Wypracowanie przez Komisiq Rewizyjnq opinii o wykonaniu budietu miasta Wloclawek za

2016 rok wraz z wnioskiem w sprawie absolutorium dla Prezydenta Miasta z wykonania
budietu miasta Wloclawek za 2016 rok.
Przewodniczacv Komisii Rewizvinei radnv J6zef Mazierski w tym punkcie obrad zapoznat

czlonk6w Komisji ze wszystkimi dokumentami skladajqcymi siq na calo6i procedowanego

zagadnienia i zapytat radnych, kto z czfonk6w Komisji Rewizyjnej jest za wyrazeniem
pozytywnej opinii o wykonaniu bud2etu miasta Wtoclawek za 2016 rok oraz wystQpieniem

do Rady Miasta Wloclawek z wnioskiem w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta

Miasta Wloctawek z wvkonania budietu miasta Wloclawek za 2015 rok.
W wyniku przeprowadzonego gtosowania za udzieleniem pozytywnej opinii w przedfoionej

sprawie opowiedzial siq 1 czlonek Komisji przy 4 gtosach wstrzymujqcych siq, gfosow

przeciwnych nie bylo.

Opinia Komisji Rewizyjnej oraz Wniosek w sprawie absolutorium stanowiq zafqcznik do
protokolu.

Ad.6
Powofanie zespolu kontrolnego Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli w
zakresie nadzoru wlaicicielskiego Prezydenta Miasta Wloclawek nad dzialalnosciq sp6lek
prawa handlowego za rok 2016.
Przewodniczacv Komisii Rewizvinei radnv J6zef Mazierski -poinformowat, ie zgodnie z

planem pracy Komisji Rewizyjnej przewidziana jest do realizacji kontrola w zakresie nadzoru

wlaScicielskiego Prezydenta Miasta Wioctawek nad dzialalnodciq sp6lek prawa handlowego

za rok 2015.
Do prac w zespole kontrolnym zgiosili siQ nastQpujQcy radni: Andrzej Palucki iJacek Bulawa.

Do pracy w w/w zespole powolano r6wniei nieobecnego na posiedzeniu radnego Krzysztofa

Kowalskiego. Przewodniczacy Komisji poinformowal, i2 osobiScie powiadomi radnego o
zgloszeniu jego kandydatury do prac w zespole kontrolnym. Przewodniczqcym zespotu zostal

radny Andrzej Pafucki.
W wyniku przeprowadzonego glosowania za w/w skladem zespolu kontrolnego czfonkowie
Komisji Rewizyjnej obecni na obradach opowiedzieli siq jednomyjlnie, glos6w przeciwnych

oraz wstrzymujQcych siq nie stwierdzono.



Zesp6l Kontrolny poinformowal, i2 podejmie dzialania kontrolne w terminie od dnia 01

sierpnia do dnia 30 wrzednia 2017 roku, stosowne dokumenty w tej sprawie przygotuje i

przekaie Prezydentowi Miasta oraz czlonkom Zespolu Kontrolnego Biuro Rady Miasta.

Ad.7
Sprawy bieiqce i wolne wnioski.
Przewodniczacv Komisii Rewizvinei J6zef Mazierski poinformowat, ii Przewodniczqcv Rady

Miasta przekazal do wiadomoSci Komisji kolejne kserokopie pism Prezesa "Zieleni Miejskiei"

we Wloclawku dotyczqcych nieprawidlowego przeprowadzenia czynnoSci wylonienia

wykonawcy na zlecenie wyciqcia 88 sztuk drzew. W zwiqzku z powyiszym Przewodniczacy

zaproponowal, aby czlonkowie Komisji zapoznali siq z ww pismem ina nastqpnym

posiedzeniu Komisji Rewizyjnej wypracowali stanowisko w przedmiotowej sprawie. Ponadto

radny Andrzej Patucki zaproponowat powolanie zespofu wewnetrznego, kt6ry uda siq do

,,Zieleni Miejskiej" i dokona konfrontacji pism z rzeczywisto(ciE. Do zespolu zglosil akces

radny Jacek Butawa i Damian Chetminiak. Do zespoiu powolano r6wniei nieobecnq na

posiedzeniu radnE Katarzynq Zarqbskq. Przewodniczqcy Komisji poinformowal, ie osobiicie
powiadomi radnq o powotaniu do zespolu.

Na tym protok6l zako6czono.

Sporz. E.Pranik BRM.q(


